
 

 

ELEVRÅDET VED FROLAND SKOLE - UNGDOMSTRINNET. 

 

REFERAT fra møtet 17.04.24 

 

Navn Kl Fast Vara Funksjon 

Einar Andre Eriksen 
 
Elise Grønlund  

8A      X  

X 

 

 

 

Fillip Trøan Messel 

8B X  

X 

 

Kyaw Min Tun 
 
Niklas Jacobsen 

8C X  

X 

 

 

Isabell Wegner 
Myrene 
 
Emilian Zamasz 

8D X  

X 

 

 

Johanna Lyngroth 

Kim Rune Steinarsrud 

9A X  

X 

 

 

Christian R. Stømne  
 
Henri D. Kriedemann 

9B X  

X 

 

Amalie Kvalbein-Olsen 
 
Emilian G. Andersen 

9C X  

X 

 

Robin Goedecke 

Anneliv Mjåvatn 

Nymo 

10A X  

X 

 
  

Kristin Daniela Solberg 

Eskil Grønlund 

10B X  

X 

 

Frans Hendrik R. 

Radziwill 

Fredrik Stien Susort 

10C X  

X 

 
 

Lars Bøylestad-Landa 
 
Gudrun Magnusdottir 

10D X  

X 

 

 



      

 

 

Saker Beskrivelse Avsvar/hvem tar saken videre? 

Vedtak 

Saker fra sist:  
 

 

 Søppel/ herverk i kantina Hvordan fungerer ordningen med at den klassen 
som har ryddeuke ordner etter spisefri? 

 Litt mangel på stoler rundt 

omkring, så blir kaos når 

stoler hentes og ikke settes 

tilbake.  

Hvordan er dette nå? 

 Er det mulig å hente frukt i 

kantina? 
Det er ikke plass i kantina til å ha frukten der, så 
derfor må dette være der det er i dag. 

 Ønske om et sted å sykle Det er dessverre ikke noe område som er egnet 
for dette, så foreløpig ikke mulig. 



 Ønske om stoler/benker 

under trappa og utenfor 9a 

sitt klasserom.. 

 

 Meldinger til foresatte bør 

også gå til elever, f.eks 

info om turer osv. 

Vi ser på mulighetene for dette.  
 
 
 
 
 
 

 

1. Mobilreglement KR går igjennom at mobilfri skole vedtas i 
kommunestyret, 13.6.24.  
Vi har evaluert nåværende mobilreglement: 

- En del elever leverer ikke mobilen 
- Mobilen kan brukes til å variere 

undervisningen 
- Reglementet bør gjøres mer nøye 
- Reglementet skal også evalueres 

sammen med FAU og lærerne 
- Vi bør ikke be elevene legge bort 

mobilen før det ringer inn 

2. 
 

Hva ønsker elevene i 

kantina? 

 

Utvalget skal være et sunt 

alternativ. 

 

 

 

Youghurt- nøkkelhull 
 
Smoothie 
 

3. Er det mulig å ha lenger 

spising inne i 

klasserommet? 

Svar: Vi forstår dette og det hadde vært veldig 
fint om klasserom kunne være åpne, men 
erfaringsmessig den siste tiden har det vært for 
mye hærverk og ødeleggelser til at det kan la sg 
gjøre. 



4. Ønske om å være inne om 

morgenen før skolen 

starter? 

Svar :Vi forstår dette og det hadde vært veldig 
fint om klasserom kunne være åpne, men 
erfaringsmessig den siste tiden har det vært for 
mye hærverk og ødeleggelser til at det kan la sg 
gjøre. Tiltaket som er nå vil fortsette men vil 
evalueres etter hvert. 

Froland skole   

Signe Gunn Skjeggedal Usterud   

 Elevrådskontakt                                                      

HUSK  Å  MELDE FRA TIL VARA  DERSOM DU IKKE KAN KOMME. 

 


